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DECISION

The motions for leave to appeal filed by the City of Fredericton and the

Superintendent of Pensions are allowed.

The appeals will be heard together.

The Appellants shall perfect their appeals by filing and serving a joint
Appeal Book and their Appellants’ Submissions on or before November 30, 2020.

The decision and orders of the Financial and Consumer Services Tribunal
decision dated August 27, 2020, at subparagraphs 264(c), (d) and (e) thereof, are stayed
pending the disposition of the appeals, pursuant to s. 48(4) of the Financial and Consumer
Services Commission Act, S.N.B. 2013, c. 30 and Rule 62.26(2) of the Rules of Court.
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DECISION

[Version francaise]

Les motions en autorisation d’appel déposées par The City of Fredericton

et la surintendante des pensions sont accueillies.

Les appels seront entendus ensemble.

Les appelantes devront mettre en état leurs appels par le dépdt et la

signification d’un cahier d’appel conjoint et des mémoires des appelantes au plus tard le

30 novembre 2020.

En vertu du par. 48(4) de la Loi sur la Commission des services financiers
et des services aux consommateurs, L.N.-B. 2013, ch. 30, et de larégle 62.26(2) des Régles
de procédure, notre Cour suspend, jusqu’a ce que les appels soient tranchés, 1I’exécution
de la décision et des ordonnances rendues aux al. 264c), d) et e) de la décision du Tribunal

des services financiers et des services aux consommateurs datée du 27 aodt 2020.



